
 

                                                                                                                                           

 

 

                                                   Uchwała Nr XXX/ 155/2017 

                                                      Rady Gminy w Oksie  

                                               z  dnia 29 czerwca  2017  roku 

 

         w sprawie : rozpatrzenia skargi na działalność Wójta. 

 

      Na podstawie  art. 18 ust.2 pkt.15 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 

(Dz.U z 2016 poz.446,1579,1948, z 2017r. poz.730,935) w związku z  art. 229 pkt.3 ustawy     

z dnia 14 czerwca 1960r. Kodeks postępowania administracyjnego ( Dz.U.2016.poz.23           z 

późn.zm.) Rada Gminy    w Oksie uchwala co następuje : 

                                                                      § 1. 

Uznać za bezzasadną przekazaną według właściwości przez Wojewodę Świętokrzyskiego 

skargę  Pana Witolda Chmielewskiego z dnia 24 lutego 2017 roku  na działalność Wójta Gminy 

                                                                     § 2. 

Integralną częścią niniejszej uchwały jest uzasadnienie. 

                                                                      § 3. 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy. 

                                                                     § 4. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

 

 



 

                                      Uzasadnienie do uchwały Nr XXX/155 /2017  

                                                        Rady Gminy w  Oksie 

                                                  z dnia 29 czerwca 2017  roku 

                       w sprawie : rozpatrzenia skargi na działalność Wójta. 

 

 Wojewoda Świętokrzyski przekazał według właściwości skargę Pana Witolda 

Chmielewskiego w której skarżący podnosił m.in. sprawę jego zdaniem bezpańskich psów      w 

sołectwie Tyniec.  

Uchwałą Rady Gminy w Oksie Nr XXIX/150/2017 z dnia 31 maja 2017r. skarga została 

przekazana  Komisji Rewizyjnej celem  zbadania jej zasadności. Komisja Rewizyjna 

rozpatrując skargę na posiedzeniu w dniu 31 maja 2017r. uznała ją za bezzasadną. 

Stanowisko to zostało podtrzymane  przez Radę Gminy. Radni uznali że na terenie sołectwa 

Tyniec nie występuje problem bezpańskich psów. Wprawdzie zdarzają się sytuacje , że psy 

swobodnie biegają po drodze ale każdy z nich ma swojego właściciela. Problem swobodnie 

biegających psów nie zdarza się tylko w tej miejscowości, ale jest to sytuacja występująca także 

w innych sołectwach. Jednakże psy takie  nie stwarzają zagrożenia dla mieszkańców. Nie 

można się zatem zgodzić ze skarżącym , że na terenie sołectwa Tyniec występuje problem z 

bezpańskimi psami. Natomiast jeżeli zdaniem skarżącego na jego podwórko przychodzą psy, 

to winien on we własnym  zakresie zabezpieczyć swoją nieruchomość,           a w przypadku 

gdy jego zdaniem zostało popełnione wykroczenie to zwrócić się do Policji     w tej sprawie. 

 


